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Zapytanie złożone z dnia 8.06.2020 przez radnego 

Ireneusza Wiśniewskiego 

W związku z powtarzającymi SIę informacjami dotyczącymi 

niezachowania czystości i braku nadzoru nad przydomowymi wysypiskami 

śmieci, powołując się na ustalenia poczynione na spotkaniu w dniu 9.10.2019 

"grupy roboczej" dotyczącej powyższego problemu proszę o szczegółową 

informację: 

l. Czy zgodnie z ustaleniami zawartymi podczas spotkania istnieje podział 

regionów miasta pomiędzy pracowników Straży Miejskiej, czy jest on 

praktykowany, czy prowadzona jest dokumentacja, z której to wynika 

jakość nadzoru? 

2. Ile i jakie działania zostały podjęte przez Straż Miejską w stosunku do 

Zarządców Wspólnot mieszkaniowych, i ROD, związanych z brakiem 

skutecznego nadzoru nad niezgodnym z regulaminem wywozów, 

gromadzeniem nieczystości w i przed altanami śmietnikowymi lub 

miejscach gromadzenia przed domami jednorodzinnymi? 

3. Ile i jakie działania zostały podjęte przez Straż Miejską w stosunku do 

Czystego Regionu, związanych z ' nie czasowym, niezgodnym z 

regulaminem, wywozem nieczystości. 

4. Proszę o informację dotyczące kolejno bieżących reakcji Straży Miejskiej 

na przesyłane informacje od mieszkańca (często wraz ze zdjęciami) w 

dniach: 

28.10.2019, 13.11.2019, 15. 11.2019, 9.12.2019, 7.01.2020, 14.0L2020, 

29.02.2020, 7.03.2020, 20.03.2020, 29.04.2020, 5.05.2020, 6.05.2020, 



10.05 .2020, 13 .05.2020, 19.05.2020, 20.05.2020, 28.05 .2020, 30.05 .2020, 

3.06.2020,10,06,2020. 

Proszę o wyszczególnienie działania po poszczególnych infonnacjach. 

5. Czy zgodnie z ustaleniami wprowadzona została jakakolwiek informacja 

medialna dążąca do wypracowania współpracy pomiędzy mieszkańcami a 

odbiprcą odpadów na terenie miasta (działania wspierające ustalone 

podczas spotkania). 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


